
Artikel 39 vragen 
 

Van  : Leefbaar Gouda                               
Datum vraag  : 16 maart 2024 
Onderwerp  : Artikel 39 ‘Bouwkundige problemen Groenhovenbad’ 
Commissiegriffier :  
Datum antwoord  :
 

 
 

 Geacht College, 
 
Naar aanleiding van uw raadsmemo d.d. 13 maart 2024 over bovengenoemd onderwerp en de 
antwoorden die wij als fractie hebben gekregen op onze technische vragen over de 
bouwkundige gebreken welke zijn geconstateerd aan het Groenhovenbad willen wij u de nadere 
vragen voorleggen. 
 

. Vragen: 
 

1. In uw memo d.d. 13 maart j.l. geeft u aan dat er reeds lange tijd sprake is van 
bouwkundige problemen die of wel in onderzoek zijn of wel zijn hersteld. Kan het 
College aangeven waarom over de bouwkundige problemen de raad tussentijds niet 
is geïnformeerd? 
 

2. Inmiddels zijn kosten gemaakt voor herstel van de schade gemaakt en worden kosten 
gemaakt voor de nodige onderzoeken. Kan het College aangeven welke de kosten in 
totaal zijn voor zowel herstel als advies/onderzoek naar de oorzaken? 
 

3. Zijn deze kosten terug te vinden in de jaarrekening van Sportpunt Gouda en zo niet 
waar kunnen wij verantwoording van deze kosten terugvinden? 
 

4. Uit het rapport wordt niet duidelijk of er in de toekomst schade kan ontstaan door 
‘wapeningscorrosie’. Kan het College aangeven of daar wel of niet schade door kan 
ontstaan? 
 

5. Ondergetekende is op de hoogte van de inhoud van het geheime rapport van Pieters 
bouwtechniek. Dit rapport geeft informatie over de technische problemen en slechts 
een pagina gaat over de mogelijke kosten bij herstel. Kan het College aangeven op 
grond waarvan de inhoud van dit rapport valt onder ‘geheimhouding’ aangezien het 
voor een raadslid lastig is om te communiceren wanneer hij/zij kennis heeft genomen 
van de inhoud van dit rapport? 
 

6. Is het College alsnog bereid om dit ‘geheime’ technische rapport openbaar te maken? 
 

7. Welke financiële voorzieningen treft u als College wanneer mocht blijken dat de 
bouwer niet aansprakelijk kan worden gesteld voor deze bouwkundige problemen. 

 
. 
 

 
Met vriendelijke groet, 
Jan de Koning MCM 
Fractievoorzitter Leefbaar Gouda 
                               

 



 
Antwoorden: 
 
 
 

 
 

 

 

 


